
 
 

Årsberetning 2024   

Årsberetning 2024 

Medlemstall 

Søgne & Mandal Basketballklubb har i 2024 hatt 76 (90) offisielle medlemmer. Klubben erkjenner at det etter korona 

har blitt vanskeligere å holde oversikt over hvem som deltar på treningene og hvem som er registrert som 

medlemmer i medlemsregisteret. Som en konsekvens av dette har vi fått på plass en egen person som har dette som 

sin spesialoppgave gjennom året. 

Det er vår opplevelse at veldig mange begynner på trening og er med noen økter, før de bestemmer seg. Kanskje har 

de allerede rukket å betale medlemskontingenten på kr. 100 og telles derfor med i oversikten for 2024. 

År Kjønn 0 - 5 6-12 13 - 19 20 - 25 26+ Total Kjønn 0 - 5 6-12 13 - 19 20 - 25 26+ Total 
Total 
org 

2021 Kvinner 0 3 5 0 9 17 Menn 0 33 33 4 13 83 100 

2022 Kvinner 0 3 4 1 9 17 Menn 0 28 41 5 12 86 103 

2023 Kvinner 0 5 0 1 5 11 Menn 0 20 42 5 12 79 90 

2024* Kvinner 0 1 1 0 3 5 Menn 0 15 38 5 11 69 74 

 

* I 2024 ble det gjort en feil ved innmelding av klubb, ved at man ikke fikk endret kontingenten fra 2023 til 2024. Det 

skulle derfor vært ytterligere 4 medlemmer. 

Styret 

Styret i Søgne & Mandal Basketballklubb har i 2024 bestått av følgende medlemmer 

Styrets leder:  Svein Gustav Steimler 

Nestleder:  Tim Harald Markussen Kelly 

Styremedlem:  Radek Stalsberg  
Stian Lunde 
Eirik Arnesen 
Jonatan Lid 
Aina Holla Steimler  
 

Lag 

Klubben har ved utgangen av året følgende lag: 

• EasyBasket (mini) Mandal 

• EasyBasket (mini) Søgne 

• U17 Mandal 

• U15 Søgne 

• Rullestol Mandal 

• Senior Mandal 
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Utdanning 

- Det er gjennomført et Kamplederkurs i klubben. Dette er første trinn på dommerstigen. 3 dommere har 

dømt nok kamper til å få godkjent kurset. 

Sportslig 

• Trenersituasjon 

o Trenersituasjonen er fortsatt kritisk. I Søgne har Gustav Steimler ansvaret for U15, mens Paulo 

Muacassange har ansvar for EasyBasket. I Mandal har Atle Andersen ansvaret for U17, mens Bendik 

Andersen, Ask Wigemyr og flere har ansvaret for EasyBasket.  

o Det er et ønske at U17-spillere fra Mandal, samt U15-spillere fra Søgne, kurses i trenerkurs og 

dommerkurs. 

• Spillere 

o Vi sliter med å nå ut til folket om at vi finnes og at vi har tilbud. Basert på medlemsoversikten siste 

året er det mange som har begynt og sluttet i løpet av relativt kort tid. Dette skaper usikkerhet i 

lagene og usikre treningsgrupper, og bør være et fokus på styremøtene fremover. 

o I løpet av 2024 har tre spillere på rullestolbasket fått sin debut på det norske landslaget. Det er noe 

vi kan være stolte av! 

• Lag 

o Det er store svingninger i EasyBasket og spillere prøver seg i noen uker og måneder før de faller av.  

o I Mandal er flere spillere på vei over til U14 og det er behov for en oppstart av en egen 

treningsgruppe for disse. 

o U15-laget til Søgne har opplevd et frafall av medlemmer, samtidig som det har vært noe tilsig.  

o U17-laget har bestått av 15-20 spillere. Antall spillere er veldig stabilt, det må være et klart mål fra 

klubben at spillergruppen beholdes på samme nivå som i dag.  

o Rullestolbasket er stabilt bra, med engasjerte foreldre og spillere. Flinke til å delta på cuper og 

samlinger, samt bidra til økt aktivitet og utvikling i regionen. Jobber med å få i gang rullestolcup, 

men vanskelige forhold som kort avbestillingsfrist på overnatting og begrenset hallkapasitet gjør det 

til en vanskelig oppgave. 

o Seniorlaget har bestått av ca 5-15 seniorspillere som møtes og trener en gang i uken. U17-spillere 

har til tider deltatt på disse treningene. Stiller ikke til serie i inneværende år, men det kan revurderes 

til kommende sesong. 

• Turneringer 

o Det er gjennomført en EasyBasket-turnering i Mandal. Det har vært tiltenkt å arrangere en til, men 

det har ikke blitt gjennomført.  

o Det var planlagt rullestolcup i september. Denne ble avlyst pga manglende interesse. Dessverre ser 

vi at selv om mange ønsker å delta så opplever nok en del det som dyrt å reise til Mandal pga 

spesielt overnattingskostnader kombinert med dyrtid. At NBBF har skrenket inn på reisestøtte til 

arrangementer er også med på å gjøre slike arrangementer vanskeligere. 
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• Sosialt 

o Det har i løpet av sesongen blitt gjennomført flere Åpen Hall-treninger. Klubben syns dette har vært 

positivt, og ønsker å gjennomføre flere slike treninger. 

Økonomi 

Klubben har god økonomi, og solid egenkapital.  

Hallkapasitet 

Vi ønsker oss primært treningstid i Mandalshallen pga parkett i gulvet. Frøyslandshallen er et alternativ for de 

minste, det samme er nye Vigelandshallen. Vigelandshallen og Nye Mandalshallen mangler kurver i taket, som gjør 

det uaktuelt med aktivitet i disse hallene for medlemmer over 13 år. Lindesnes kommune virker å ikke ha mulighet til 

å prioritere dette i sine budsjetter. Dette er frustrerende og utfordrende, og til tross for gjentatte forsøk på å skaffe 

private midler til å kunne finansiere dette på egen hånd, så har vi ikke fått til dette.  

Øvrig 

Det er et ønske fra styret å få inn flere personer med kompetanse til å ta ansvar. De aktuelle postene er: 

- Ansvarlig for sosiale medier / journalist 

- Ansvarlig for arrangementer, dvs åpne hall, rigge, arrangere dugnad ved kampdager 

- Ansvarlig for kursing av trenere/dommere – mest rettet mot å motivere og å invitere til kurs. 

- Ansvarlig for sponsorater 

 

Kristiansand, 24.3.2025 

 

Gustav Steimler 

Styreleder 


